
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 16. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 506

Vil ministeren redegøre for, hvordan problemet – som afdækket i Ingeniøren i juni måned

2020 – med Banedanmarks brug af frekvenser i 6GHz-båndet løses, således at borgere

og virksomheder i Danmark, som lovet af ministeren i KEF alm. del – svar på spm. 253,

kan få det fulde udbytte af fremtidens wi-fi i 1. halvår 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Dennis Flydtkjær

(DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Helveg Petersen
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